
 
Til medlemmer i Kristiansand Pistolskyttere 

16.02.2025 Kristiansand 
 

Sakliste og saksdokumenter for årsmøte i Kristiansand Pistolskyttere 
for driftsåret 2024 

Styret viser til innkalling til årsmøte av 24.01.2025 publisert på facebook og nettsiden samt varslet på 
epost. 

Årsmøtet avholdes på Kristiansand Pistolbane den 13.03.2025 18:00 

Under følger saklisten for årsmøtet: 

Sak 1:  Godkjenne de stemmeberettigede. 
Sak 2: Forretningsorden for årsmøte. 
Sak 3: Velge dirigent(er). 
Sak 4:  Velge protokollfører(e). 
Sak 5:  Velge to medlemmer til å underskrive protokollen. 
Sak 6:  Godkjenne innkallingen. 
Sak 7:  Godkjenne saklisten. 
Sak 8:  Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger. 
Sak 9: Behandle kontrollutvalgets beretning. 
Sak 10:  Behandle idrettslagets regnskap og resultat 
Sak 11: Behandle forslag og saker. 

Sak 11.1 Endre lovnorm for klubben. 
Sak 11.2 Oppnevne oppmenn i KPS. 
Sak 11.3 Innkjøp til felt. 
Sak 11.4 Forslag om komplettering av elektronikk gimlehallen / farvannet. 
Sak 11.5 Gjester på banen. 

 Sak 11.6 Forslag om å søke om Bane NM i 2026 
Sak 12: Fastsette medlemskontingent og treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette 

treningsavgifter.   
Sak 12.1: Vedta idrettslagets budsjett for 2024 
Sak 13: Behandle idrettslagets organisasjonsplan. 
Sak 14: Behandle valgkomiteens innstilling og deretter foreta følgende valg: 

14.1 Styre: 
- leder 
- nesteleder  
- styremedlemmer   
- varamedlemmer 

14.2 Kontrollutvalg: 



 
- medlemmer 
- varamedlem  

14.3 Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har representasjonsrett 
  eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 

15   Valg av valgkomité: 
- leder   
- medlemmer 

 
 
Ved spørsmål om årsmøtet, kan Kristiansand Pistolskyttere kontaktes på post@krsps.no. 

Med vennlig hilsen 
styret 
 
 



 
 

 

Sak 01 – Godkjenning av de stemmebere�gede. 

Kris�ansand Pistolskytere er �lslutet Norges Idretsforbund, man gjennomfører derfor årsmøtet 
med utgangspunkt i foreslåte retningslinjer fra NIF. Dete betyr i all enkelhet: 

Årsmøtet har en start �d. De som møter opp ETTER start av årsmøtet, vil ikke få stemmeret.  

Årsmøtet har som krav at de som skal ha stemmeret, må ha gjort opp sine økonomiske forpliktelser 
overfor klubben (du må ikke ha ubetalt kon�ngent, dete gjelder IKKE for de som har kon�ngen�ritak 
basert på verv eller roller man har i klubben.) 

De stemmebere�gede får et lodd som bevis på sin stemmeret, ta vare på dete loddet, dete loddet 
vil også brukes �l trekning av en liten premie.  

Medlemmer som møter, men ikke innenfor de gite rammer for stemmeret har allikevel taleret. 

Utdrag fra NIF: 
 
Godkjenning av de stemmeberettigede 
Under dette punktet på saklisten skal årsmøtet avklare hvor mange 
medlemmer med stemmerett som er til stede ved starten av 
årsmøtet. Alle som har vært medlem av idrettslaget i minst én 
måned, fyller minst 15 år det kalenderåret årsmøtet avholdes, og 
har oppfylt sine økonomiske forpliktelser til idrettslaget, har 
stemmerett. 

Årsmøtet er vedtaksført dersom det møter et antall 
stemmeberettigede medlemmer som minst tilsvarer antallet 
medlemmer i styret iht. idrettslagets lov. Dersom årsmøtet ikke er 
vedtaksført, skal det innkalles til årsmøte på nytt uten krav til 
minimumsdeltakelse. 

Referanse: htps://www.idretsforbundet.no/idretskrets/trondelag/idretslag/arsmote-i-idretslag/ 

Dato: 25.01.2025 

 
Mvh Bent Øystein Bostad 
Sekretær, Kris�ansand Pistolskytere 

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/trondelag/idrettslag/arsmote-i-idrettslag/


 

Sak 2: Forretningsorden for gjennomføring av årsmøte 
 
1. Gjennomføring av årsmøtet 

1.1 Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med NIFs lov og denne 
forretningsorden. 
1.2 Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må melde seg til talelisten og kan bare tale til årsmøtet når dirigenten 
har gitt vedkommende ordet.  

2. Taletid 

2.1 Medlem/årsmøtevalgt organ med forslag på saklisten, gis nødvendig taletid for å presentere forslaget. 
2.2 For etterfølgende innlegg, er taletiden tre minutter for første innlegg, to minutter for andre innlegg og ett 
minutt for tredje innlegg. Ingen gis rett til ordet mer enn tre ganger i samme sak. 

2.3 Etter forslag fra dirigenten eller et medlem/årsmøtevalgt organ, kan årsmøtet beslutte å: 

- sette strek for de inntegnede talere 
- sette strek for nye forslag 
- øke antall innlegg 
- endre taletiden 
- gi taletid til personer uten talerett 

2.4 Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden har ett minutt taletid.  

3. Behandling av forslag på årsmøtet 

3.1 Person som vil fremme eventuelle forslag/endringsforslag, under årsmøtet må meddele forslaget skriftlig til 
dirigenten og være signert av medlemmet.   
3.2 Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. 
3.3 Etter at saklisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av saklisten trekkes uten at årsmøtet 
aksepterer dette. 

4. Stemmegivning 

4.1 Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse.  Dirigenten skal klart angi hvilken sak det 
skal stemmes over..  
4.2 Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal avstemming skje ved å benytte skriftlig 
skjema.  

5. Protokoll 

5.1 Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de årsmøtet har valgt til å føre 
protokoll. 
5.2 I protokollen innføres hvem som har hatt ordet i sakene, hvilke forslag som er fremmet, hvem som er 
forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, og resultatet av avstemninger med antall stemmer 
for og imot og ev. blanke stemmer. 
5.3 Protokollen skal publiseres på idrettslagets hjemmeside så snart den er godkjent.   

 

Kristiansand 25.01.2025 
Bent Øystein Bostad 
Sekretær 



 

Sak 3: Velge dirigent til årsmøtet. 
 
 

 

Styret foreslår Jan Gunnar Songedal som dirigent. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak 4: Velge referent til årsmøtet. 
 
 

 

Styret foreslår Bent Øystein Bostad som referent. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak 5: Velge representanter til å signere på referatet. 
 
 

 

Styret foreslår: 

 

Ole Jakob Furholt Korsvik 

og 

Randi Lindebø 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kristiansand 25.01.2025 
Bent Øystein Bostad 
Sekretær 



 

Sak 6: Godkjenne innkallingen til årsmøtet. 
 
 

 

Styret foreslår å godkjenne innkallingen. 

 

 

 

 

 



 

Sak 7: Godkjenne sakslisten. 
 
 

 

Styret foreslår å godkjenne sakslisten. 
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Styrets sammensetning 
 
Leder: Jan Gunnar Songedal 
Nestleder: Hans Olav Labas 
Styremedlem: Tom Børre Olsen (kasserer) 
Styremedlem: Bent Øystein Bostad (sekretær og politiattest ansvarlig) 
Styremedlem: Tine Songedal (vara politiattest ansvarlig / SoMe ansvarlig) 
Styremedlem: Cecilie A. Sebdal (medlemsansvarlig) 
Varamedlem: Tom Aanesland 
Varamedlem: Marion Ramstad 
 
I styreperioden 2024/2025 så hadde Songedal et uhell som gjorde at Hans Olav Labas i en 
periode trådte inn som interim leder imens Songedal var under rekonvalesens.  
 

Andre verv / ansvarlige / oppmenn 
 
Valgkomite: Tom-Inge Dalen (leder), Morten F.G. Hoem, Hanna Korsvik. 
 
Kontrollutvalg: Randi Lindebø (leder), Pål Dølbakken, Jon Staalesen (vara) 
 
Oppmann Felt: Ubemannet pr 01.01.25 
Oppmann Bane: Rune Wold 
Oppmann Svartkrutt: Viggo Berrefjord 
Oppmann PPC: Ole Thomas Furuseth 
Oppmann Luft: Morten Teinum 
Oppmann Kvinnegruppa: Hanna K.S. Korsvik 
Oppmann Kjøkken / Kiosk: Kristin Ø. Solberg 
Våpen ansvarlig Farvannet: Tor-Erling Nordgaard-Tveit 
Våpen ansvarlig Gimlehallen: Ernesto Santos Cagunot 
Barneidrettsansvarlig: Rune Wold 
Politiattest ansvarlig: Bent Øystein Bostad 
Politiattest ansvarlig (vara): Tine Songedal 
Driftsgruppe: Ole Jakob Furholt Korsvik (leder), Anders Skotnes, Sigve Raustøl, Erik Mordt 
og Tom Aanesland 
IT & Infrastruktur gruppe: Bent Øystein Bostad, Morten Teinum, Pål Sollie & Anders 
Skotnes 
 
 
 



 
Medlemstall 
 
KPS hadde 641 medlemmer pr. 15.12.2024. (i fjor på samme tid var antallet 635) 
 
Klubben hadde ved årsskiftet 8 æresmedlemmer, disse er: Viggo Berrefjord, Arnfinn Egeli, 
Svein Heldal, Bjørn Kjørrefjord, Harald Nilsen, Hans Hillen Schelderup, Trygve Johan 
Grøsland og Randulf William Tønnessen 
 
Pr 15.12.2024 så er KPS rangert i størrelse som nr 6 på listen over de største klubbene i 
Norge. (samme som i fjor) 
 
Oslo Kommunale tjenestemanns skytterlag  1074 medlemmer. (1063 i fjor) 
Oslo Sportsskyttere     927 medlemmer. (612 i fjor) 
Trondhjems Pistolklubb    739 medlemmer. (690 i fjor) 
Bergen Pistolklubb     660 medlemmer. (621 i fjor) 
Sarpsborg Pistolklubb    656 medlemmer. (609 i fjor) 
Kristiansand Pistolskyttere    641 medlemmer. (635 i fjor) 
 

Styrets arbeid 

Styremøter 
Det er avholdt 9 styremøter i perioden 2024/2025. 

Annet styrearbeid 
Det nye styret etter årsmøtet åpnet hardt med å både få på plass baneansvarlig og 
barneidrettsansvarlig på første styremøte etter årsmøtet. Det ble også startet på arbeidet med å 
få på plass en komitè til oppgraderinger av pistolbanen på Farvannet. På grunn av manglende 
interesse klarte man ikke å få satt en god gruppe sammen som kunne komme med gode 
forslag, dette har derfor ikke blitt utført. Noe styret har i utgangspunktet sett på som positivt 
da kostnader for klubben har økt betraktelig, og forventede kostnader fremover antar å øke 
ytterligere. 
 
Allerede 6 april ble bane-gruppa «stiftet». Det ble også kort tid etter konstituering av det nye 
styret ble det også bestemt at juniorer (til de fyller 18 år) har fri ammunisjon på trening (når 
de trener med 22lr) 
 
Foreningen har i løpet av året behandlet 1 varslingssak. 
 
Dette året var det både ny leder og nestleder. 
 
Styret skal egentlig være et beslutningsforum, men styret har gledelig stilt opp på masse 
ekstra ting, og tatt på seg ekstra oppgaver, for eksempel har Jan Gunnar Songedal tatt på seg 
masse vakter når det har vært frafall, noe det har vært mye av i denne perioden. Styret har 
også håndtert vannproblemer på farvannet, og flere av styrets medlemmer har bidratt på 
forskjellige måter, det kan nevnes bistand på kjøkkenet, rydding etter stevner, slippe inn 



 
håndverkere og andre arbeidere på banen. Det er fint å se at flere av klubbens oppmenn og 
medlemmer uhindret tar kontakt med styrets medlemmer med både spørsmål og forslag til nye 
ting samt endringer og forbedringer. Styret synes det er flott av folk engasjerer seg i klubben.  
 
Styret har også i 2024 opprettet en egen gruppe som har ansvar for IT og Infrastruktur, KPS 
har blitt veldig digitalisert de siste årene, det er mye tilganger omkring som skal dekkes, inntil 
nylig så var det sekretær som var eneste med oversikt / tilgang til det meste, etter forslag fra 
Bostad og Teinum ble gruppen opprettet. 
 
Til tross for at normalt pleier ikke varamedlemmer å delta i styremøter, så har styret i KPS 
oppfordret til at alle stiller, stemmerett eller ikke, slik at alle kan delta, og komme med 
innspill når saker diskuteres, og varamedlemmene har stilt opp der de kan. Og sammen har 
styret hatt et fint og greit samarbeid.  

Inventar og eiendeler 
 

Våpen 
Klubben har i dag 56 håndvåpen, i tillegg til 7 luftvåpen, her kan det nevnes: 
 
Kaliber 22lr 
 
8 stk Hammerli X-Esse 
2 stk Benelli MP90S 
17 stk Browning Buckmark STD 
3 stk Smith & Wesson Victory 
4 stk Pardini SP 
 
Kaliber 9mm 
 
1 stk CZ SP-01 
1 stk Tanfoglio  
 
Luftvåpen: 
 
5 stk Hammerli AP20. 
2 stk Hammerli AP20 Pro 
 
Like etter årsmøtet i 2024 fikk styret en henvendelse fra en person som ville donere 2 pistoler, 
det var en FEG Budapest 9mm og en DES Unique 22lr. Disse er overført til klubbens eie og 
har fått god bruk. 

Kristiansand Pistolbane 
Like etter årsmøtet i 2024 fikk klubben på plass en bane-ansvarlig for farvannet, Rune Wold 
satte i gang, det er utført en skikkelig nedvask av elektroniske skiver, vi mangler fortsatt 7 



 
elektroniske skiver på farvannet som er plassert i gimlehallen, men vi håper snart å få de siste 
midlene på plass for å kunne få disse returnert. 

Gimlehallen 
Oppgraderingene sto i kø i Gimlehallen, på årsmøtet i fjor fikk Morten Teinum tilslag for å 
sette i gang med oppdatering til elektronikk 25M (for skarpe våpen) og allerede i april kom 
første pall med utstyr. Det er også startet med enkel T96 trening i gimlehallen. 
 

Generelt 
KPS hadde i 2024 nytt besøk av klubbutvikler Wenche Horten, denne gangen hadde hun med 
seg Vivi-Ann fra Trenerpoolen. Morten Teinum og Ole Thomas Furuseth fikk tilbud om 
utdanning via ISSF Academy, noe styret valgte å støtte økonomisk. Rune Wold ble godkjent 
som Trener 1 etter kurset i Trondheim. Morten og Ole Thomas er akkurat ferdige ISSF del D 
og har bestått, vi har noen flotte trenere med imponerende CV`er. 
 
Videre har styret i en lengre periode vært i dialog med ett relativt ferskt medlem som ønsker 
sterkt å bidra på nybegynner fronten, han har via egen erfaring oppdaget at det er lett å falle ut 
som nybegynner hvis man ikke får litt starthjelp, og han ønsker derfor å bli en «nybegynner-
kontakt». En person som nybegynnere kan henvende seg til med spørsmål, og ikke minst en 
person som drar i gang nybegynnere, både på treninger og stevner.  
 
 

Aktiviteter 

Trening 
 
Etter oppgradering av elektronikk i Gimlehallen så har det blitt populært med trening i 
Gimlehallen, spesielt når gradestokken kryper ned mot null, noe en kan forstå, det er ikke 
kjempegøy å stå på Farvannet med 2-3 blå grader, når man kan stå i varme gimlehallen. 
 
Andre årsberetninger:  
Sekretær kontaktet de respektive gruppe ansvarlige / oppmenn med forespørsel om de ønsket 
å innlevere en liten årsberetning. 

Felt - Farvannet 
Felt har ikke noen oppmann for øyeblikket, så styret ved Bent fungerer som «interim 
oppmann felt», det er approbert stevner med utgangspunkt i de felt stevner som ble avholdt i 
2024. Felt avholdt i 2024 flere stevner med god suksess. 

Kiosk / kjøkken - Farvannet 
Kiosken har vært åpen på 12 av stevnene som i 2024 ble avholdt på Farvannet. I tillegg har 
man hatt en selvbetjent kiosk som består av brus og diverse snacks, der folk har betalt med 
VIPPS. Vi har også hatt en selvbetjent kiosk med brus i Gimlehallen, men grunnet mye svinn 



 
ble den avviklet. Etter at tiltak er gjort, så har den nå startet opp igjen og vi håper folk betaler 
for seg så den kan fortsette. Vi har holdt oss godt innenfor opplyste tall i budsjettet for 2024, 
selv om vi gjerne skulle solgt for litt mer. 
Sluttresultatet for innkjøp og salg i kiosken viser et overskudd på rett over 5000 kroner.  
Lørdagsgrillingen har i 2024 kostet klubben ca 16 000,- som er ca 6000 kroner mer enn 
budsjettert. På den positive siden så er "tapet" på kun kr 1000,- takket være overskuddet i 
kiosken.  
  
Jeg vil på vegne av kioskgruppa takke alle som har vært innom kiosken i 2024 og ønske 
velkommen tilbake i 2025.  
  
Kristin Ø. Solberg 

Svartkrutt 
Styret venter på årsberetning 

Gimlehallen – Luft 
KPS ved Luft var vertskap for ESC Air Cup 2023-2024, her var det Espen Sivertsen og Gøril 
Sørensen som kom til finalen, finalen ble gjennomført 22 juni 2024 via livestreaming. Det har 
vært 42 approberte stevner i gimlehallen, disse ble for det meste avholdt på tirsdager og 
søndager. I tillegg har KPS ved Luft vært arrangør av Kretsmesterskap Luftpistol 40/60 og 3 
av klubbens medlemmer deltok på NM luft i Alfhallen i mars. Ungdom/Junior og luft har 
også hatt god aktivitet, 34 organiserte treninger med fokus på konkurranse. Det har også blitt 
avholdt Norma Ungdomscup 23/24, og vi er også med for sesongen 24/25. 
Morten Teinum 

Gimlehallen / Farvannet – Bane 
Banegruppa ble stiftet i april og har brukt året på å lære seg systemene, elektronikken og alt 
ellers rundt det å avholde banestevner. En del klubbstevner har det etter hvert blitt, og også 
fire approberte stevner i 2024. I 2025 satser vi større med ett approbert stevne i uka i tillegg til 
DM/KM-helg i Pinsen, 7. og 8. juni. Høyre side på farvannet har blitt rustet opp med 
fungerende skiver på alle standplasser (21 til 40) på bekostning av venstre side som nå er 
svært redusert. Vi har også fått på plass elektronikk i Gimlehallen, slik at vi kan avholde 
stevner hele året. En utfordring har vært tilgang på dommere til stevner. Fram til vi får 
utdannet nye dommere vil banegruppa i 2025 be klubbens dommere om å gjøre seg 
tilgjengelig for banestevnene. Det har vært avholdt 10 fripistolstevner på Kristiansand 
Pistolbane, ett av disse var med KM. 
Rune Wold 
 

Barn / Junior 
Juniorgruppa har hatt aktivitet to dager i uka: Krutt på mandager og luft på tirsdager. Vi har 
vært så heldige å få med oss Birk Oliver Aarberg Wold som har stekt og servert vafler til oss 
hver uke. Han har valgfaget «Innsats for andre» på skolen og ønsket å bidra med å skape en 
god atmosfære på juniortreningene. Vi ser fremdeles at det er en utfordring med å motivere 
juniorene til å holde på med skyting. Det er faktisk lettere med luft enn med krutt. For 2025 



 
ønsker vi å se hvilke grep vi kan gjøre for å forbedre dette. 
Rune Wold 
 

Kvinnegruppa 
Kvinnegruppa ble opprettet av Hanna K.S. Korsvik høsten 2024, etter et ønske om å samle 
skyttermiljøets kvinner i KPS. Hele konseptet bak kvinnegruppa er å skape et eget miljø for 
kvinner som driver med skyting, hvor de kan møtes og trene for seg selv. Offisiell oppstart er 
stevne allerede 8.mars 2025, og ikke minst er planen over tid at man forhåpentligvis får egne 
kvinnelag på noen DM/KM/NM. 
Hanna K.S. Korsvik 
 

IT & Infrastruktur gruppen 
IT & Infrastruktur gruppen er en nyopprettet gruppe som står for vedlikehold og oversikt over 
IT og Infrastruktur, dette innebærer at de sørger for innkjøp av tonere til printere, de sørger 
for at datamaskiner, betalingsløsninger m.m. er oppdatert og fungerende, de har også et eget 
internt system som sørger for at de lagrer og deler informasjon om tilgang til forskjellige 
løsninger man er tilknyttet, det er banktjenester (rubic, payex, swedbank, vipps etc). De er de 
som har administrator tilgang til facebook sider og gir / fjerner tilgang ved behov, de sørger 
for utdeling av brikker for tilgang til fasilitetene og bruker administrasjon i bommen.  

Sikkerhetskurs og utdanning. 
 
Klubben har avholdt 10 sikkerhetskurs i 2024 
Ordinært sikkerhetskurs: 5 (88 deltakere) (Har generert kr 140.800,-) 
Sikkerhetskurs Junior: 4 (22 deltakere) (Har generert kr 15.400,-) 
Sikkerhetskurs særskilt: 1 (1 deltaker) 
Sikkerhetskursene har generert totalt en inntekt på kr 156.200,- 
 
Instruktører har vært: 
Morten Teinum 
Rune Wold 
Preben Bakken 
Jørgen Loftesnes-Sandhåland 
Darrel Collum 
Ole Thomas Furuseth 
 
Det har også vært litt utdanning i 2024, Rune Wold fikk innvilget støtte til trener 1 kurs i 
Trondheim, han har utført all praksis og fått dette attestert av Ole Thomas Furuseth. I tillegg 
ble Morten Teinum og Ole Thomas Furuseth tilbudt plass på ISSF Academy, trenere fra 38 
land var vurdert til plass her, og to fra vår klubb ble plukket ut. Selvfølgelig stilte styret villig 
opp og vedtok at klubben skulle dekke kurskostnader her også. Styret føler dette er en god 
investering i klubbens fremtid hvor man får trenere med respektable CV`er i klubben. 
 



 
Standplasslederkurs. 
Klubben har avholdt et standplasslederkurs, dette ble avholdt 7 september 2024, dette skapte 
et knippe med nye standplassledere, i tillegg fungerte dette kurset som et oppfriskningskurs 
for allerede godkjente standplassledere. 
 
Instruktør var: 
Bent Øystein Bostad 

Stevner 
I 2024 er det avholdt 58 stevner.  

Paraidrettsdagene 
I november 2024 deltok KPS på Paraidrettsdagen for gruppen «Bevegelses, syn og 
hørselhemmede» sammen med Agder idrettskrets. Her kom det barn og unge fra hele 
landsdelen som fikk prøve luftpistol i Gimlehallen. Her retter klubben en stor takk til Morten 
Teinum som fikk stablet dette på beina.  

Åpen hall agder 
Normalt pleier ÅHA i bli avholdt i Gimlehallen, men i 2024 ble dette avholdt på Kristiansand 
Pistolbane på Farvannet. Det var en veldig fornøyd gjeng som koste seg godt. Dessverre har 
ikke ÅHA fått ytterligere midler så dette er for nå siste gang vi er besøksklubb for ÅHA. 

Mesterskap (NM/DM/KM) 
Flere av våre medlemmer har vært på tur i 2024 og kastet glans over klubben, dette er jo 
veldig stas. Vi takker og ikke minst gratulerer alle deltakere med premier og medaljer. Og da 
får vi gjøre litt stas på dem også i årsberetningen. KPS er godt synlig og representert hvor det 
er normalen at det drypper noen førsteplasser til klubben. 

Norgesmesterskap 
I 2024 ble NM Feltpistol holdt på Hovdmoen skyteanlegg. 
Pål Dølbakken tok 8`ende plass i Felt Magnum-1 klasse A 
Preben Bakken tok 34’de plass i Felt Magnum-1 Klasse A 
Magnar Skrettingland tok 43’de plass i Felt Magnum 1 Klasse A 
Preben Bakken tok 13’ende plass i Felt Magnum-2 Klasse Å 
Roy Mørenskog-Baumann tok 17’ende plass i Felt Magnum-2 Klasse Å 
Preben, Magnar og Roy tok 12’te plass i Lag Felt Magnum-1 
Preben, Magnar og Roy tok 3’de plass i Lag Felt Magnum-2 
Preben Bakken tok 1’ste plass i Felt Sp-Pistol Klasse Å 
Jørgen Jepsen tok 32’ende plass i Felt-Sp-Pistol Klasse Å 
Jørgen Jepsen tok 10’ende plass i Felt-Sp-Revolver Klasse Å 
 
 
Representanter fra klubben har også gjort stor ære på klubben på diverse KM/DM samt på luft 
har det vært flotte prestasjoner. 
 



 
I 2024 fikk man endelig avholdt juleskyting på Kristiansand Pistolbane, denne ble avholdt 
14.12.2024 og dette var mildt sagt en suksess. Det var drøyt 50 personer innom som koste seg 
med grøt, gløgg og annet godteri samtidig som skytingen på den kreative banen gikk for seg. 
 

Økonomi 
 
Under økonomi så er det todelt, vi har våre «markedsansvarlige» som hiver seg rundt og søker 
på alt mulig av tilskudd. Det rettes en stor takk Torbjørn Dybfest og Vetle Aamodt, i tillegg 
kan man nevne Morten Teinum som lager powerpoint presentasjoner og annet tilbehør til 
søknader.  
 
Så har vi regnskapsmessig del på økonomi.  
 
Hildegunn Bolme ved AB2 Regnskap har utført en liten gjennomgang for å se over, og 
eventuelt rydde i regnskapet (regnskapsprogrammet), det tok ikke lange tiden før hun fant 
grunnen til at regnskapet var slitsomt å balansere. Når Kristiansand Pistolbane ble bygget, så 
har ikke den som førte regnskapet den gang, opprettet prosjektregnskap og sørget for at 
byggelån, og byggeutgifter ble ført mot prosjektregnskapet, på grunn av dette så er det noen 
ubalanser i regnskapet som gjør at resultat / balanser er misvisende, slike ting skjer, når 
kasserer ikke er utdannet innen økonomi, og da er det flott at Tom Børre tar seg tid til å gå 
igjennom denne informasjonen og lager et forenklet resultat, og et forenklet budsjett.  
 
Det er allikevel en glede å se at pr 02.01.2025 hadde klubben kr 599.029,- på konto. Dette er 
også før klubben sender ut kontingent fakturaer. Vi er veldig godt rustet mot uforutsette 
utgifter som eventuelt måtte komme. 
 
Mange sier at «Selvfølgelig skal klubben betale for grillmat, selvfølgelig skal klubben betale 
for kjeks, selvfølgelig skal klubben betale for kaffe», disse kostnadene hver for seg er: 
Grillmat: 16,000,- 
Kjeks: 6,750,- 
Kaffe: 9,450,- 
Vafler: 9,600,- 
Summert: 41.800,- 
Disse kostnadene er med på å bygge oppunder at man må øke kontingenter. Det er ingen som 
vil gi slipp på det de får gratis, og da er det bare et alternativ igjen, og det er å øke 
kontingenter. 
 
(Husk å registrere Kristiansand Pistolskyttere som din grasrotmottaker hos Norsk 
Tipping, orgnr: 990279977 ) 
 

Annet 
 



 
Sponsorer 
Våre sponsorer har i perioden 2024/2025 vært: 
 
Pedersens Vaabenlager AS (Husk å vise medlemskort ved handling, så får du 10% rabatt på mye) 
Jakt & Friluft  
Jaktcompagniet 
Brownells 
Xpressprint 
 

Til våre frivillige. 
Det er uten tvil de frivillige som drar klubben opp og frem. Man må atter en gang rette en stor 
takk til alle frivillige som stiller opp, det er utrolig mye tid og ressurser de frivillige nedlegger 
i klubben. Dere som jevnt og trutt stiller opp som standplassledere, dere som nedlegger arbeid 
i driftsgruppen, dere som har deres egne områder som dere gløder og brenner for, dere som 
stiller opp som dommere på stevner, dere som sørger for at alt går rundt, dere som avholder 
sikkerhetskurs etter sikkerhetskurs. Det er utrolig mange flotte uselviske personer. Uten dere 
frivillige hadde ikke klubben kunnet vokse og være så bra som den er. Og enda bedre skal vi 
bli ������ 
 
Styret retter også en stor takk til Valgkomiteen, Kontrollutvalget og driftsgruppen.  
 
 
Med dette så takker styret for tilliten de har fått i 2024. 
 
 
Kristiansand 16.02.2025 
Styret i Kristiansand Pistolskyttere 
v/ Bent Øystein Bostad, sekretær. 



 

Kontrollutvalgets beretning  
 

Kontrollutvalgets oppgaver og handlinger 
I henhold til NIFs lov §2- 12 skal beretningen inneholde en beskrivelse av kontrollutvalgets 

arbeid i årsmøte/tingperioden, samt utvalgets konklusjon på om styret har utført de oppgaver 

det er tillagt etter loven. Kontrollutvalget er av den oppfatning at denne beretningen oppfyller 

de formelle krav til innhold.  

Kontrollutvalget har gjennomgått protokoll for årsmøtet 2024 og styrets protokoller. Videre 

har kontrollutvalget mottatt de opplysninger fra styret som er forespurt, og har videre 

gjennomgått styrets årsberetning og årsregnskapet for 2024. Vesentlige inntekter er kontrollert 

mot avtaler og annen dokumentasjon. Kontrollerte kostnader og inntekter gjelder for 

inneværende regnskapsår. Det er avsatt midler for fakturakrav, som ennå ikke er mottatt samt 

opptjente inntekter som ennå ikke er fakturert/mottatt. I februar 2025 deltok kontrollutvalget i 

et styremøte i den hensikt å komme med innspill knyttet til klubbens psykososiale miljø. 

Innspill knyttet til dette punktet er omtalt senere i beretningen. Kontrollutvalget har innhentet 

generell informasjon og spesielt informasjon om årsmøtet og forberedelsene til dette. I tillegg 

har det vært kontakt mellom styret og kontrollutvalget pr. mail og telefon, når dette var 

nødvendig. 

 

Regnskapsrevisjon  
Alle balanseverdier er reelle pr. 31.12.2024.  

Sum inntekter:         kr 1 400 684 

Sum kostnader:        kr 1 300 162 

Resultat overskudd: kr    100 522 

 

Kontrollutvalgets oppfatning er at dette er et akseptabelt resultat, og indikerer forsvarlig 

økonomistyring.  

Det endelige regnskapet godkjennes fra kontrollutvalgets side og kontrollutvalget anbefaler 

derfor enstemmig at styrets beretning og årsregnskap for KPS for 2024 godkjennes av 

årsmøtet.  

 

Kontrollutvalgets vurdering av valgkomiteens innstilling 
Kontrollutvalget har gjennomgått valgkomiteens innstilling til det nye styret, og ønsker å 

påpeke flere forhold som gir grunn til bekymring. Kontrollutvalget har merket seg at 

valgkomiteen har innstilt to av sine egne medlemmer til verv i det nye styret. Spesielt 

bemerkes det at valgkomiteens leder er samboer med nåværende varamedlem i styret. I 

valgkomiteens innstilling foreslås det at dette varamedlemmet går over til en ordinær 

styreplass, samtidig som valgkomiteens leder selv innstilles som nytt varamedlem til styret. 

Dette innebærer at to personer fra samme husstand vil inneha styreverv i den kommende 

perioden. 



  

I tillegg innstilles det andre medlemmet av valgkomiteen til en ordinær styreplass. Dette 

medfører at hele valgkomiteen, som er ment å være et uavhengig organ med ansvar for en 

rettferdig og objektiv prosess, i stor grad har innstilt seg selv til sentrale styreverv. Dette 

finner kontrollkomiteen etisk utfordrende.   

  

Kontrollutvalget vil understreke at det hverken foreligger brudd på Norges Idrettsforbunds 

(NIF) eller Norges Skytterforbunds (NSF) lover eller etiske retningslinjer i denne prosessen. 

Likevel stiller kontrollutvalget spørsmål ved valgkomiteens etiske vurdering til innstillingen. 

Kontrollutvalget er av den oppfatning at det er uheldig at det oppstår situasjoner der habilitet 

kan trekkes i tvil, selv om regelverket formelt sett ikke er brutt. Kontrollutvalget mener at om 

ikke innstillingen bryter med lov eller forskrift, bør den etiske vurderingen ilegges stor 

tyngde.   

 

Kontrollutvalgets anbefaling i tilfeller hvor habilitet kan trekkes i tvil er at 

habilitetsspørsmålet behandles av styret sammen med komtrollutvalgt, i den hensikt å ivareta 

tillitten til prosesser og styrets sammensetning. På denne måten sikrer man at to ulike 

instanser vurderer habiliteten, og i så måte ivaretar det etiske, i den hensikt å sikre en korrekt 

valgprosess.      

  

Videre finner vi det kritikkverdig at flere nåværende styremedlemmer som har uttrykt ønske 

om å fortsette i sine verv, ikke er foreslått videreført i styret. Blant disse er et styremedlem 

med over syv års fartstid i KPK og ytterligere fire år etter sammenslåingen med KGP. 

Vedkommende erfaring og lange tjeneste burde ha vært vektlagt i prosessen. Det reises 

spørsmål om hvorvidt valgkomiteens vurderinger har vært tilstrekkelig objektive når erfarne 

og engasjerte styremedlemmer blir forkastet til fordel for valgkomiteens egne medlemmer.  

 

 

Kontrollutvalgets vurdering av styrets arbeid 
Kontrollutvalget har videre sett nærmere på styrets arbeid i perioden og vil trekke frem flere 

positive aspekter. Styret har jobbet aktivt med viktige områder som varsling og kvinners 

trygghet i klubben, noe vi anser som svært positivt for klubbens utvikling og miljø. Disse 

tiltakene bidrar til å skape et tryggere og mer inkluderende miljø for alle medlemmer. Det er 

viktig for kontrollutvalget å understreke nødvendigheten av kontinuerlig fokus og arbeid mot 

diskriminering i tråd med NIF sine retningslinjer.  

 

Det er også verdt å trekke frem at styret har hatt en større satsning på baneaktivitet det siste 

året, med flere oppførte stevner enn tidligere. Dette har bidratt til økt aktivitet og engasjement 

blant medlemmene. I tillegg har flere av klubbens medlemmer gjennomført utdanning 

som Trener 1 eller via ISSF Training Academy, noe som er et flott tilskudd til klubben.  

Dette sikrer tilgang på kvalifiserte trenere som kan gi nye og eksisterende medlemmer en god 

start og videre utvikling i sporten. 

   
   

Kristiansand 28.02.2025 

 

Randi Lindebø 
Leder av kontrollutvalget 
 

Pål Dølbakken  
Medlem av kontrollutvalget  



Side 1

Resultat 2024

Inntekter:
Kontingenter 497 466kr      
Tilskudd 250 601kr      
Sikkerhetskurs/kontigenter 131 039kr      
Ammosalg 146 300kr      
Moms kompensanjon 112 526kr      
Stevneinntekter 77 148kr        
Trening, nybegynner 39 816kr        
Norsk Tipping 36 763kr        
Kiosksalg 28 102kr        
Premieinnbetalinger 24 223kr        
Salg profileringsmerker 8 826kr          
Diverse salg, ladepresse mm 20 500kr        
Våpenutleie 2 680kr          
Strømstøtte 2 737kr          
Renter 21 957kr        

Sum Inntekter 1 400 684kr   



Side 2

Kostnader:
Resultat 2024

Strøm Farvannet skytebane 43 319kr        
Kursavgifter 31 146kr        
Krets / Forbundskontingent 286 200kr      
Honorarer 45 500kr        
Startavgifter / lagskyting KM/DM/NM 41 940kr        
Forsikring Farvannet 37 393kr        
Innkjøp av ammunisjon 152 157kr      
Kioskvarer for videresalg og lørdagsgrilling 41 225kr        
Gensere for videresalg 8 806kr          
Bevertning , pizza 6 790kr          
Reisestøtte til NM 25 500kr        
Premieutbetaling 54 254kr        
Skivemateriell 24 200kr        
Dør mellom standplasser 45 000kr        
Alarmsystem 6 532kr          
Bredbånd og Kontorrekvisita 20 953kr        
Utgifter dugnad Farvannet 12 738kr        
Idrettsutstyr, oppgradering av Gimlehallen 138 752kr      
Brøyting 46 044kr        
Rengjøring Farvannet 16 500kr        
Tratech, diverse elektro 37 416kr        
Agderport, rep/servise porter 29 734kr        
Sanitær / renovasjon 14 345kr        
Årsmøte 9 069kr          
Diverse driftsutgifter 45 997kr        
Diverse kjøp 78 652kr        

Sum Kostnader 1 300 162kr   



DIVERSE UTGIFTER 2024 KPS
21.11.2024 Til: Statens innkrevingssentral -745

21.11.2024 Til: Morten Teinum
Utlegg skiveanlegg i Gimlehallen

-1292

25.10.2024 Til: Tine Songedal
Oppmøtestøtte 2023

-500

25.10.2024 Til: Tom Børre Olsen
Oppmøtestøtte 2023

-400

25.10.2024 Til: Marion Ramstad
Oppmøtestøtte 2023

-700

25.10.2024 Til: Jan Gunnar Songedal
Oppmøtestøtte 2023

-500

25.10.2024 Til: Cecilie Abrahamsen Sebdal
Oppmøtestøtte 2023

-700

25.10.2024 Til: Jørgen Sandhåland
Oppmøtestøtte 2023

-800

25.10.2024 Til: Preben Bakken
Oppmøtestøtte 2023

-800

25.10.2024 Til: Bent Øystein Bostad
Oppmøtestøtte 2023

-700

21.10.2024 Til: Felleskjøpet Rogaland Agder -1436

30.09.2024 Til: Bent Øystein Bostad
Prv Utlegg Dolly Dimples st.pl.lederkurs

-1861

30.09.2024 Til: Jan Gunnar Songedal, Prv Utlegg -248

30.09.2024
Til: Bent Øystein Bostad
Prv Utlegg oppmerksomhet Baumann (Bostad) -500

12.07.2024 Til: Norges idrettsforbund og olymp -1250

08.07.2024 Til: Bent Øystein Bostad
Styremøte sommeravslutning

-5224

08.07.2024 Til: Jan Erik Farevaag
Div banemateriell

-10625

24.06.2024 Til: Magnar Skrettingland, utlegg pukk -575
17.06.2024 Til: Elektrofiks AS -1740
13.05.2024 Til: VISMA EACCOUNTING AS -1646
02.05.2024 Til: Ikano Bank AB (publ), Norway B -236

22.04.2024 Til: Tom Børre Olsen
Utlegg dugnadsmateriell

-900

22.04.2024 Til: Tom Børre Olsen
Utlegg skivemateriell

-675

14.03.2024 Til: Norlock AS -3693
11.03.2024 Til: Norges Skytterforbund -1711
19.02.2024 Til: SVEA FINANS AS -1475
08.02.2024 Til: Posten Bring AS -1466

02.01.2024 Til: Øst Agder Skytterkrets
Gjelder faktnr 1063

-600

02.01.2024 Til: Øst Agder Skytterkrets
Gjelder faktnr 1037

-1200

02.01.2024 Til: Øst Agder Skytterkrets
Gjelder faktnr 1071

-150

02.01.2024 Til: Øst Agder Skytterkrets
Gjelder faktnr 1052

-900

02.01.2024 Til: Øst Agder Skytterkrets
Gjelder Faktnr 1044

-750



DIVERSE KJØP 2024 KPS

Til: GUSTAV PEDERSEN AS -110
Til: Kristin Bostad
Privat Utlegg - Hørselsvern Biltema -2013
Til: Arbeidsklærsenteret Lillesand -11706
Til: PEDERSENS VAABENLAGER AS -1792
Til: PEDERSENS VAABENLAGER AS -3152
Til: GUSTAV PEDERSEN AS -1230
Til: GUSTAV PEDERSEN AS -2996
Til: Bent Øystein Bostad
Prv Utlegg 4G Router Gimlehallen (Bostad)

-823

Til: Jan Gunnar Songedal
Prv Utlegg IKEA (Songedal)

-258

Til: Bent Øystein Bostad
Prv Utlegg 5G Router Farvannet (Bostad)

-1800

Til: Bent Øystein Bostad
Prv Utlegg ting til farvannet / projektor (Bostad) -939

Til: Bent Øystein Bostad
Prv Utlegg kabelkanal farvannet (Bostad)

-70

Til: Bent Øystein Bostad
Prv Utlegg Biltema ting til farvannet (Bostad)

-379

Til: Bent Øystein Bostad
Prv Utlegg Tibber Pulse Farvannet (Bostad)

-450

Til: GUSTAV PEDERSEN AS -1845
Til: GUSTAV PEDERSEN AS -2872
Til: GUSTAV PEDERSEN AS -1482
Til: GUSTAV PEDERSEN AS -148
Til: PEDERSENS VAABENLAGER AS -671
Til: Bent Øystein Bostad
Utlegg elektonikkdings

-949

Til: Bent Øystein Bostad
Utlegg div til dugnad

-299

Til: Øyvind Rokstad
Luftpistol til Junior

-13000

Til: Bent Øystein Bostad
Utlegg

-628

Til: Mysen pistolklubb
Faktnr 1598

-860

Til: PEDERSENS VAABENLAGER AS -468
Til: Bent Øystein Bostad
Nettbrett 3 og noen deksler

-2397

Til: Bent Øystein Bostad
Nettbrett 1

-1399

Til: Bent Øystein Bostad
nettbrett 2

-1399

Til: Bent Øystein Bostad
Utlegg Izettle

-2621

Til: Roy Baumann
Utlegg, diverse til feltbane.

-600

Til: Bent Øystein Bostad
Utlegg stempel

-76010.04.2024

02.05.2024

06.05.2024

13.05.2024

13.05.2024

13.05.2024

21.05.2024

28.05.2024

24.06.2024

24.06.2024

24.06.2024

08.07.2024

31.07.2024
02.08.2024
24.09.2024
24.09.2024

30.09.2024

30.09.2024

30.09.2024

30.09.2024

30.09.2024

30.09.2024

30.09.2024

30.09.2024

30.09.2024

10.10.2024
10.10.2024
15.10.2024
21.11.2024

25.11.2024

31.12.2024



Til: Morten Teinum
Utlegg luftkuler

-1499

Til: Bent Øystein Bostad
utlegg blomsterkvast

-355

Til: Morten Teinum
Utlegg kjeks Gimlehallen

-84

Til: Ernesto Santos Cagunot
Utlegg for kjeks til Gimlehallen

-184

Til: Bent Øystein Bostad
HDMI splitter

-400

Til: Bent Øystein Bostad
HDMI kabel 4K

-378

Til: Bent Øystein Bostad
Utlegg HDMI kabel

-649

Til: Eidskog Sportsskyttere
Kristiansand Pistolskyttere

-600

Til: GUSTAV PEDERSEN AS -382
Til: GUSTAV PEDERSEN AS -2054
Til: Roy Baumann
Utlegg, div til Farvannet

-695

Til: Bent Øystein Bostad
Utlegg, inventar til Farvannet

-490

Til: Bent Øystein Bostad
Utlegg, fryseboks til Farvannet

-1995

Til: Bent Øystein Bostad
Utlegg til Gass til Farvannet

-998

Til: Bent Øystein Bostad
Inventar til Farvannet

-1099

Til: GUSTAV PEDERSEN AS -1156
Til: Ernesto Santos Cagunot
Kjeks til Gimlehallen

-291

Til: Ernesto Santos Cagunot
Kjeks til Gimlehallen

-162

Til: GUSTAV PEDERSEN AS -1342
Til: Ernesto Santos Cagunot
Kjeks til Gimlehallen

-140

Til: Bent Øystein Bostad
Utlegg batterier

-300

Til: Erik Mordt
Utlegg hos Slettebø

-474

Til: Stenvaag Våpensenter As -1090

10.01.2024

10.01.2024

24.01.2024

24.01.2024

29.01.2024

19.02.2024

19.02.2024

29.02.2024

04.03.2024

04.03.2024

04.03.2024

04.03.2024

04.03.2024

18.03.2024
20.03.2024

21.03.2024

21.03.2024

21.03.2024

21.03.2024

03.04.2024

10.04.2024

10.04.2024

10.04.2024



 

Innkomne forslag �l saker for årsmøtet i KPS 

 
1. Forslag fra styret om endring av klubbens lovnorm, herunder bestemmelsen om 

styresammensetningen og styreperioder. Forslaget skal sørge for bedre kon�nuitet i dri�en av 
klubben og unngår at leder / nestleder kan gå / bytes på samme årsmøte 
Forslagss�ller: Styret 
 

2. Utnevne oppmenn i KPS 
Forslagss�ller: Styret 
 

3. Innkjøp �l felt. Felt gruppa ønsker årsmøtets støte �l innkjøp av netbret �l INRX:Felt 
programvaren som gir mulighet for enklere resultat håndtering og stevne håndtering. Se 
vedlegg. 
Forslagss�ller: Styret 
 

4. Forslag fra Rune Wold om kompletering av elektronikk farvannet / gimlehallen.  
Rune Wold ønsker at klubben skal sete �l rådighet kr 100.000 som egenkapital �l 
ferdigs�llelse av elektronikk på farvannet / gimlehallen for skarp sky�ng. Forslaget kom inn 
eter den gite fristen på 10 febuar 2025 men har allikevel blit tat med. Se vedlegg. 
Forslagss�ller: Rune Wold 
 
Styrets inns�lling: Styret anbefaler årsmøtet å ikke stemme for forslaget. Klubben har allerede 
brukt 107.000 som egenkapital via �l kabling og annet utstyr på årsmøtet i �or, hvor en av 
�ngene som ble nevnt var at dete skulle fungere som egenkapital �l søknader for 
kompletering av elektroniske skiver �l gimlehallen for skarpt (25m) 
 

5. Forslag fra Jan Ber�n Tønnessen om gjester på skytebane. Forslaget kom inn eter den gite 
fristen på 10 febuar 2025 men har allikevel blit tat med. Se vedlegg. 
 
Styrets inns�lling: Styret anbefaler årsmøtet å stemme for forslaget.  
 

6. Rune Wold sit forslag om Bane NM. 
 
Styrets inns�lling: Styret anbefaler årsmøtet å ikke stemme for å søke om avholdelse av Bane 
NM i 2026. Det er budsjetert med at klubben skal tape 13.000 kr. Utenom det føler styret at 
forslaget slik det står fremstår er for lite detaljert �l å kunne fate et veloverveid valg. 



Forslag �l sak for årsmøtet i Kris�ansand Pistolskytere 2025 

 

Saksforslag: 
Endring av lov�llegg punk 4 for Kris�ansand Pistolskytere. Herunder bestemmelsene om 
styresammensetningen og styre perioder. 

Dagens lov�llegg sier: 
 
Styret består av: 1x Leder (1år) 1x Nestleder (1år) 4x Styremedlemmer (2år) utski�ning organiseres 
slik at 2 styremedlemmer er på valg årlig. 2x Varamedlemmer (1år)  

Styret foreslår å endre teksten �l: 
 
Styret består av: 1x Leder (2år) 1x Nestleder (2år), utski�ing organiseres slik at leder og nestleder ikke 
er på valg samme år. 4x Styremedlemmer (2år) utski�ning organiseres slik at 2 styremedlemmer er på 
valg årlig. 2x Varamedlemmer (1år)  

Begrunnelse: 
Dagens løsning gjør at både leder og nestleder kan bytes ut på et og samme årsmøte, dete gir svak 
kon�nuitet og dårlig trygghet for klubbens medlemmer �l at klubben drives på en forsvarlig måte. 
Dete betyr at på dete årsmøtet skal leder velges for 2 år, nestleder for 1 år.  

 

 



Forslag �l sak for årsmøtet i Kris�ansand Pistolskytere 2025 

 

Saksforslag: 
 

Oppnevne oppmenn i KPS. 

 

For å gjøre �ng enkelt for styret av organisatoriske årsaker ønsker styret å utnevne følgende oppmenn 
offisielt. 

Kris�n Ø. Solberg – Oppmann Kjøkken / Kjøkkenansvarlig. 
Hanna K.S. Korsvik – Oppmann kvinnegruppa / Leder kvinnegruppa. 
Ole Thomas Furuseth – Oppmann PPC  
Tom Ånesland – Oppmann Felt 
 
 
 
 

Styret anbefaler årsmøtet å stemme for forslaget. 

 



Forslag �l Årsmøtet i Kris�ansand Pistolskytere: Innkjøp av utstyr �l felt. 

Bakgrunn: 
Felt gruppen har testet INRX:Felt, systemet virker bra og gjorde �ng enklere. Det ønskes derfor 
årsmøtets støte �l innkjøp av netbret �l standplasser. 

 

De største stevner har 5 doble standplasser, det er kjekt å ha et netbret eller 2 i reserve, det 
anbefales derfor å kjøpe inn totalt 7 netbret. Det trengs ikke sim kort �l alle 7 da 2 er i reserve, og 
sim kort kan flytes mellom enhetene. Områder med dårlig dekning kan trenge en mobil router, en 
slik router blir donert av Bostad. Det er også vik�g at netbretene har akseptabel baterikapasitet. 

 
Til dete så trengs: 
 
7 netbret med støte for 4G / 5G, pris kan variere fra 2000 �l 3000 pr netbret. 
5 sim kort som kan knytes opp mot eksisterende abnmg, månedskostnad pr sim kort er 79kr 

Dagens data abnmg som brukes i klubben �l bredbånd har en begrensning på 50GB pr mnd (pluss 
rollover data). En antar at dete skal kunne holde, men det kan bli et scenario at en i høy 
ak�vitetsperioder må kjøpe noen ekstra datapakker, dete er mer guns�g økonomisk enn å øke 
månedskostnaden.  

Eter at forslaget ble laget, har KPS fåt donert 10 netbret fra Vy via Tom Ånesland, det foreslås at 
beløpet fastholdes for å kunne benyte det �l utbredring av bredbånd / internet dekning på området 
dersom det blir behov for å løse en slik problema�kk. 

Dagens abnmg koster 645 pr mnd som dekker interne�lgang i gimlehallen og på farvannet. 

 

Forslag �l vedtak: 
 
Felt får �lgodeset inn�l 16.000kr for innkjøp av netbret eller utbredring av bredbåndsdekning på 
området. Bes�lling av sim kort og ak�vering av disse samt lisenser �l INRX:Felt kommer utenom. 

 

 



[Dokumentet er utarbeidet av NIFs juridiske avdeling, og sist oppdatert 20.01.2022. Ved hvert årsmøte bør 
idrettslaget sjekke https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/ for eventuell ny versjon av dokumentet.] 
 

Forslag til årsmøte i:  Kristiansand Pistolskyttere (2025) 

Fra:  Rune Wold 

Tittel på forslag:   Kompletere elektronikk på Farvannet og i 
Gimlehallen 

 

Forslag: 

KPS skal kompletere anleggene med komplette sett elektroniske skiver og monitorer. 

Begrunnelse: 

Ved årsmøtet i 2024 ble det vedtatt å kjøpe inn utstyr til å få opp elektroniske skiver i Gimlehallen 
basert på at 7 skiver og 7 monitorer lånes fra Farvannet. Dette ble gjort, og elektronikk i Gimlehallen 
er opperativt. Det har blitt holdt ukentlige approberte stevner på dette anlegget fra uke 1 2025 i 
tillegg til organiserte treninger. 
 
Farvannet mangler nå 7 skiver og monitorer, og det er ønskelig at dette kompletteres. Aktivitet på 
elektroniske skiver er økende, og mellom påske og høstferie (med unntak av sommerferien) kommer 
det til å være ukentlige approberte stevner på Farvannet. I pinsehelgen arrangeres det DM i fire 
programmer. 
 
Vedlagte budsjett er basert på tilbud fra El-Score som er ca. ett år gammelt. Vi har etterspurt nytt 
tilbud og vil komme med oppdaterte tall når disse kommer. 
 
Det forutsettes at det innhentes midler fra støtteordninger og sponsorer. Klubben stiller med 
egenkapital maks 100.000. Justerte tall betyr at tallet for innhentede middler endres, ikke 
egenkapitalen. 
 

Budsjett      
Vare Antall Eks MVA Sum MVA Sum inkl. MVA 
SR24, LS2550 7 38.940 272.580 68.145 340.725 
25m Lyssignal 1 35.084 35.084 8.771 43.855 
Central data 
acuisition 

1 35.084 35.084 8.771 43.855 

Frakt 1 4.000 4.000 1.000 5.000 
Sum     433.435 
      
Finansiering      
Kilde     Beløp 
MVA 
kompensasjon 

    34.674 

Egenkapital     100.000 
Innhentede 
midler 

    298.761 

Sum     433.435 
 

https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/


[Dokumentet er utarbeidet av NIFs juridiske avdeling, og sist oppdatert 20.01.2022. Ved hvert årsmøte bør 
idrettslaget sjekke https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/ for eventuell ny versjon av dokumentet.] 
 

 
 
 
Kristiansand 29.01.2025  
Rune Wold 
_______________ 
 

https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/


[Dokumentet er utarbeidet av NIFs juridiske avdeling, og sist oppdatert 20.01.2022. Ved hvert årsmøte bør 
idrettslaget sjekke https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/ for eventuell ny versjon av dokumentet.] 
 

Forslag til årsmøte i:  Kristiansand Pistolskyttere (2025) 

Fra:   Jan Berthin Tønnessen         

Tittel på forslag: Krav til sikkerhetskurs for alle som deltar på ordinær trening. 

 

Forslag: 

Alle skyttere som skal benytte banen i oppsatte treningstider med oppsatte skyteledere SKAL ha 
gjennomgått sikkerhetskurs.  

Begrunnelse: 

Forslaget betyr i klartekst at det ikke lengre er anledning til å ta med seg gjest(er) på banen og 
overlate våpen til dem under ordinær trening der det er oppsatt skyteleder. 

Nåværende «ordning» fungerer ikke etter hensikten. Kfr. Styremøte av 3.jan 2022 som legger en 
begrensning på slik prøveskyting. Dette følges ikke i praksis. Det er opp til skyteleder hva som 
aksepteres. En restriktiv linje vil nesten alltid føre til friksjon og surmuling. Det er en unødvendig 
belastning på dem som frivillig tar på seg rollen som skyteleder.  
 
Nå blir det satt krav til aktivitet for å beholde våpen. Det er rimelig å anta at det vil komme skyttere 
på trening med lavere sikkerhetskompetanse enn det vi er vant med.  
Sånn i all enkelhet bør skyteleders oppmerksomhet få lov til å være rettet mot betalende 
medlemmer og ikke tilfeldig besøkende.  
 
 Forslaget er formulert enkelt og uten unntak. Det er lett å forstå og etterleve. Skyteleder får en 
lettere jobb, alle skyttere innehar en grunnleggende sikkerhetskompetanse og alle blir behandlet likt.  
  
 
 
 
Søgne 10.02.25 
 
_______X________ 
[signatur] 
Jan B. Tønnessen 
 

https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/
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Forslag til årsmøte i:  Kristiansand Pistolskyttere (2025) 

Fra:  Rune Wold 

Tittel på forslag:   KPS bør søke om å få arrangere NM Pistol Bane 
2026 

 

Forslag: 

KPS skal søke om å få arrangere NM Pistol Bane 2026. 

Begrunnelse: 

Basert på klubbens uttalte ønske om å kunne arrangere større stevner har banegruppa jobbet med å 
etablere en forståelse om hva som skal til for å arrangere ett NM Pistol Bane (NM) på Farvannet. 

I dette arbeidet har vi funnet fire naboklubber som ønsker å bidra på ett slikt arrangement, og vi har 
innhentet informasjon fra folk med erfaring med å arrangere NM fra 2024 og 2025. 

Bemanning: Sammen med de fire andre klubbene har vi nok personell til arrangementet. Vi har 
eksempelvis 2.5 ganger så mange som Ørlandet hadde i 2023. I tillegg kommer det tre dommere med 
mye erfaring fra Ørlandet hvis vi får NM. 

Fasiliteter: Våre fasiliteter, meregnet den store parkeringsplassen, er større på alle måter enn der 
NM ble arrangert i 2024 (Sola) og 2023 (Ørlandet). 

Budsjett: Ett budsjett basert på tall fra NM 2023 og 2024 ble etablert og presentert for personer med 
god kjennskap til budsjett fra NM 2023 og 2024. Budsjettet er nøkternt/pesimistisk i forhold til 
utgifter og inntekter, verifisert av de samme, og går ca. 13.000,- i minus. Støtte fra kommune og fylke 
samt sponsor er ikke medregnet. 

På bakgrunn av dette bør KPS søke om å få arrangere NM i 2026. 
 
NM legges til første eller andre uke i juni slik det har vært tidligere år. 
 
Vedlegg: 

• Oversikt over personellbehov 
• Budsjett 
• Program 

 
Kristiansand 29.01.2025  
Rune Wold 
_______________ 
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Beskrivelse Antall Kvalifikasjon Kommentar
Stevneleder 1 Stevneledelse, god kjennskap til 

anlegg og systemer
Kan være en av banejurien

Assistenter 4 Lapping
Resultatservice 2 Erfaring med systemene
TD Forbundet
Teknisk komite Forbundet
Banejury 3 Dommer elektronikk
RTD-jury 3 Dommer elektronikk
Utsrtyrkontroll jury 3 Nasjonal dommer
Standplassleder 1 Erfaren skytter I tillegg er lappere og banejury ute på banen

Sekretæriat 2
Totalt 19

Appelljury 3 Er noen fra de øvrige juryene. Kan også 
oppnevne deltagende skyttere

Sermonimester 2 Leder + assistent
Media 4 Mediadekning foto, video, sendinger, 

sosiale media etc.
Marked 1 Oppfølging av marked
Kiosk/kantine 4 Kantinedrift Krav fra forbundet + mat til funksjonærer
Antidoping Forbundet
Møter med skyttere 2 Er noen fra juryene eller stevneleder

Utdeling av BIB 2 Assistenter fra gjennimføring.
Total 18

Gjennomføring av øvelse

Før og etter øvelse



Utgifter
Beskrivelse Antall Pris Sum Kommentar
Leie av anlegg 1 50,000.00 50,000.00 Leie av rifleanlegg til parkering, utstillere, toalett etc.
Leie av skiver 1 0.00 0.00 Skiver har vi når dette arrangres

Livesending 1 0.00 0.00
Dette har vi allerede på plass. Mulig det kommer noe innleie av utstyr for å forbedre 
båndbredde.

Kost, reise, opphold 1 50,000.00 50,000.00 Kjøregodtgjørelsae og mat
Investering 
skivematriell 1 50,000.00 50,000.00 Av de investeringene vi gjør før NM skal en brøk føres som utgift til NM.

Mat 1 50,000.00 50,000.00
Innkjøp av mat. Tanken er at inntektene dekker innkjøpet. Fortjeneste spises opp av 
mat til funksjonærer

Premiering 1 95,466.67 95,466.67 1/3 av startkontigent
Medaljer 1 50,000.00 50,000.00 Dette dekkes 1:1 av NSSF
NM2025 1 50,000.00 50,000.00 Reise og opphold for delegasjon som skal lære av NM 2025 på Ørlandet.
Diverse 1 50,000.00 50,000.00 Uforutsette utgifter
Rengjøring 1 10,000.00 10,000.00
Sum 455,466.67

Inntekter
Beskrivelse Antall Pris Sum Kommentar
Startkontogent Fripistol 55 490.00 26,950.00 Basert på tall fra 2023 og 2024 (pesimistiske tall)

Startkontogent Fin/Grov 170 490.00 83,300.00 Basert på tall fra 2023 og 2024 (pesimistiske tall)
Startkontogent Hurtig 180 490.00 88,200.00 Basert på tall fra 2023 og 2024 (pesimistiske tall)
Startkontogent 
Standard 100 490.00 49,000.00 Basert på tall fra 2023 og 2024 (pesimistiske tall)
Startkontogent Silhuett 55 490.00 26,950.00 Basert på tall fra 2023 og 2024 (pesimistiske tall)
Startkontigent lag 40 300.00 12,000.00 286,400.00 Basert på tall fra 2023 og 2024 (pesimistiske tall)
Støtte BIK 1 50,000.00 50,000.00 Basert på tall fra nestleder
Støtte NSSF 1 0.00 0.00 Kan være noe å hente her
NSSF medaljestøtte 1 50,000.00 50,000.00 Dette dekkes 1:1 av NSSF
Kommunal støtte 1 0.00 0.00 Tidligere NM har fått støtte
Støtte fra fylke 1 0.00 0.00 Tidligere NM har fått støtte
Inntekter kjøkken 1 50,000.00 50,000.00
Sponsor 1 0.00 0.00 Tidligere NM har fått støtte
NAIS 60 100.00 6,000.00 NAIS arrangert på fripistoldagen - 200 i startkontigebt, 50% i premiaepenger
Sum 442,400.00

Resultat -13,066.67

sum (grunnlag for 
premiering)



Mandag Fripistol
Tirsdag Silhuettpistol + finale
Onsdag Standard + NAIS fin (ikke NM-øvelse)
Torsdag Presisjon fin-/grovpistol
Fredag Duell fin-/grovpistol + finale kvinner
Lørdag Hurtigpistol fin + grov



 

Sak 12: Fastsette medlemskontingent og treningsavgift, eller gi 
fullmakt til å fastsette treningsavgifter. 
 

Styret i Kristiansand Pistolskyttere foreslår en justering av medlemskontingenten. Dette er 
nødvendig for å sikre at klubben opprettholder den høye standarden vi tilbyr våre over 600 
medlemmer. Som en av Norges største pistolklubber er vi stolte av å tilby førsteklasses fasiliteter og 
et bredt spekter av aktiviteter – noe vi ønsker å videreføre. 

Styret jobber kontinuerlig for klubbens beste, både når det gjelder å sikre økonomisk stabilitet og å 
utvikle klubbens tilbud for eksisterende og nye medlemmer. Samtidig ser vi at en del av 
kostnadsøkningen skyldes daglig drift og gratisordninger som belaster budsjettet. 

Hva får du som medlem hos Kristiansand Pistolskyttere? 

• Opptil 6 dager i uken med organiserte aktiviteter, både i Gimlehallen og på Farvannet. 

• Fri tilgang på blinker og lapper under trening. 

• Lørdagstreninger med sosialt samvær og grillmat. 

• Gratis ammunisjon (.22LR) for ungdom under 18 år. 

• Gratis luftammunisjon for ungdom og juniorer. 

• Flott selvbetjeningskiosk på Farvannet for enkel tilgang til forfriskninger. 

• God støtte til medlemmer som deltar i NM og representerer klubben vår på nasjonalt nivå. 

• Støtte til utdanning av trenere og dommere, inkludert etterutdanning og nygodkjenninger 
ved behov. 

Hvorfor foreslår vi å justere kontingenten? 

Økende Driftskostnader 

1. Forbruksmateriell: 

o En presisjonsskive koster 15 kr. 

o Et innstikk presisjon koster 3,40 kr. 

o En rull med lapper koster 50 kr. 

o En godt brukt blink koster klubben drøyt 100 kr. 

o En aktiv skytter kan koste klubben opp mot 600 kr i året kun i blinker og tilbehør. 

2. Vedlikehold av Elektroniske Skiver: 

o 40 (32 nå) standplasser for skarpskyting på Farvannet 

o 7 standplasser for skarpskyting i Gimlehallen 



 
o Totalt 47 (40 nå) skarpe standplasser (luftstandplasser bruker ikke membraner). 

Hver standplass har 3 membraner, og hver membran koster ca. 350 kr. 
Med forventet aktivitet må membranene byttes opptil 3 ganger i året, noe som gir følgende 
regnestykke: 

o 47 standplasser × 3 membraner × 350 kr × 3 bytter i året = 148,050 kr i året 

Det er mulig å kunne kutte byttet til 2 ganger i året, da blir regnestykket: 

o 47 standplasser × 3 membraner × 350 kr × 2 bytter i året = 98,700 kr i året 

Dette er uansett en betydelig utgiftspost som må tas hensyn til i budsjettet. 

3. Strømforbruk: 

o Lys står ofte på selv i dagslys, noe som trekker ca. 7 kW per time. Her kan klubbens 
medlemmer selv bidra til å senke kostnader ved å være litt mer bevisste på 
strømforbruket utenom organiserte treninger. På en organisert trening kan bare 
strømkostnad fort koste 14kr pluss brukt skivemateriell. 

4. Gratisordninger som belaster budsjettet: (Vi sier ikke at dette skal utgå, det er for å sette 
kostnadene i perspektiv.) 

o Gratis vafler til standplassledere på større stevner koster fort over 150 kr per 
arrangement pluss syltetøy. 

o Juniorvafler hver uke koster ca. 70 kr for 25 vafler, pluss syltetøy til ca. 2,15 kr per 
kuvert. 4,95 pr vaffel med syltetøy, x 25 stk x 40 uker = 4950 i året. 

o Kjeks til gimlehallen koster ca 150kr pr uke, 150 x 45 uker = 6750 i året. 

5. Vedlikehold og faste kostnader: 

o Portkontroll på Farvannet: ca. 22 500 kr per år. 

o Rengjøring på Farvannet: ca. 15 500 kr per år. 

o Alarmsystem på Farvannet: nesten 12 000 kr per år. 

 

Tiltak for å redusere unødvendige kostnader 

Styret ønsker ikke å fjerne mange av de gode tilbudene vi har i dag, men vi må se på tiltak for å 
begrense unødvendige utgifter. Et område som utmerker seg er kostnadene knyttet til gratis kaffe, 
hvor forbruket ofte er høyt og lite bevisst. 

 

Forslag til Vedtak: 

Styret foreslår at medlemskontingenten økes med 400 kr fra og med 01.07.2025. 
Dette vil gjelde fra neste års kontingent. Økningen vil medføre bl.a. følgende nye satser: 



 
• Ordinære hovedmedlemmer: 1 500 kr per år 

• Honnørmedlemmer: 1 200 kr per år 

• Junior (under 18 år): 900 kr per år (opp fra 500 kr) 

Sammen kan vi bevare kvaliteten på klubbens tilbud, samtidig som vi tar ansvar for økonomien. 

 

 



Side 1

Budsjett 2025

Inntekter:
Kontingenter 500 000kr         
Moms kompensasjon 100 000kr         
Diverse tilskudd 150 000kr         
Kursinntekter 130 000kr         
Trening, nybegynner 40 000kr           
Stevneinntekter 80 000kr           
Premiepenger 25 000kr           
Ammosalg 200 000kr         
Reklameinntekter 30 000kr           
Norsk Tipping 40 000kr           
Kiosksalg 30 000kr           
Diverse salg, profilering, feltskiver mm 15 000kr           
Våpenutleie 3 000kr             
Strømstøtte 2 500kr             
Renter 22 000kr           

Sum Inntekter 1 367 500kr      



Side 2

Kostnader:
Budsjett 2025

Strøm Farvannet skytebane 50 000kr           
Utgifter i Gimlehallen 10 000kr           
Kursavgifter / utgifter 30 000kr           
Krets / Forbundskontingent 290 000kr         
Honorarer 70 000kr           
Startavgifter / lagskyting KM/DM/NM 60 000kr           
Forsikring Farvannet 40 000kr           
Ammunisjon 200 000kr         
Kioskvarer for videresalg 25 000kr           
Lørdagsgrilling 30 000kr           
Bevertning, pizza nybegynnere mm 10 000kr           
Reisestøtte til NM 25 000kr           
Kjøregodtgjørelse 10 000kr           
Premieutbetaling 50 000kr           
Skivemateriell 40 000kr           
Skivemateriell, elektronikk 130 000kr         
Alarmsystem 10 000kr           
Bredbånd og Kontorrekvisita 22 000kr           
Utgifter dugnad Farvannet / Gimlehallen 45 000kr           
Brøyting 40 000kr           
Rengjøring Farvannet 20 000kr           
Agderport, rep/servise porter 30 000kr           
Sanitær / renovasjon 15 000kr           
Diverse driftsutgifter 50 000kr           
Diverse kjøp 50 000kr           
Årsmøte 10 000kr           

Sum Kostnader 1 362 000kr      
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Sak 13: Organisasjonsplan Kristiansand Pistolskyttere 
Styrets forslag til Organisasjonsplan i Kristiansand Pistolskyttere 2025/2026 

Styret 
Leder 
Nestleder 
Styremedlem 
Styremedlem 
Styremedlem 
Styremedlem 
Varamedlem 
Varamedlem 
 
Roller som skal fordeles av styret selv etter årsmøte er:  
Kasserer 
Sekretær 
Medlemsansvarlig 
Politiattest ansvarlig 
Politiattest ansvarlig (vara) 

Valgkomite 
Leder 
Medlemmer 
Varamedlem 

Oppmenn  
Et hovedmedlem har ansvar for luft. 
Et hovedmedlem har ansvar for svartkrutt. 
Et hovedmedlem har ansvar for PPC. 
Et hovedmedlem har ansvar for bane. 
Et hovedmedlem har ansvar for felt. 
Et hovedmedlem har ansvar for drift. 

Kontrollutvalg 
To medlemmer 
Varamedlem 
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Tom Inge Dalen         12/2-2025 

Leder Valgkomiteen 

 

  

Valgkomiteens innstilling for styret og Kontrollutvalget i KPS 2025-2026 

 

Styret 

Jan Gunnar Songedal    Leder   Gjenvalg  1År  *(2 År)  

Hans Olav Labas   Nest leder   Gjenvalg  1 År 

Cecilie A. Sebdal       Styremedlem     Ikke på valg 

Bent Øystein Bostad   Styremedlem  Ikke på valg 

Hanna K. S. Korsvik   Styremedlem     Ny på valg 2 År 

Marion H. Ramstad    Styremedlem  Ny på valg 2 År 

Thomas Jørgensen   Varamedlem  Ny på valg 1 År 

Tom Inge Dalen    Varamedlem  Ny på valg 1 År 

 

       Kontrollutvalg 

 

Pål Dølbakken    Leder  Ny på valg  1 År 

Rakel A. Wiig     Styremedlem  Ny på valg  1 År 

Anna Tveiten          Varamedlem Ny på valg   1 År 

 

*Om styrets innkommende forslag om Periode endring på leder og Nestleder er 

det det i parentes som beregnes for ny periode  



 

Styrets forslag �l valgkomite 2025-2026 

 
I forbindelse med årsmøtet i Kris�ansand Pistolskytere foreslår styret følgende medlemmer �l 
valgkomiteen.  

 

Leder: Anita Belland 
Medlem: Morten F.G. Hoem 
Medlem: Per Lüdemann 
Medlem: Gøril Sørensen 
Vara: Ole Thomas Furuseth 

 

Vi minner om at NIF �lbyr gra�s kurs og veiledning for valgkomiteer, samt foreslåte retningslinjer 
som kan være ny�ge i deres arbeid. Vi anbefaler alle medlemmer av valgkomiteen å benyte seg 
av disse ressursene for å sikre en ryddig og effek�v valgprosess. 

Du finner mer informasjon og �lgang �l kursene her: 

htps://www.idretsforbundet.no/tema/veiledere-og-kurslarere/kursmateriell/valgkomite-kurs/ 

htps://www.idretsforbundet.no/idretsrad/valgkomite/ 

Disse verktøyene kan bidra �l at valgkomiteen jobber i tråd med beste praksis og gjeldende 
regelverk. 

 

Kris�ansand 16.02.2025 

https://www.idrettsforbundet.no/tema/veiledere-og-kurslarere/kursmateriell/valgkomite-kurs/
https://www.idrettsforbundet.no/idrettsrad/valgkomite/
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